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W imieniu mieszkaric6w- dzialkowc6w proszq o utworzenie w budiecie fundusan na rozw6j
teren6w zielonych. Ztegofunduszu w ramach oglaszanych pvrezUrzEd Miasta konkurs6w
moglyby korzysad Rodzinne Og6dki Dzialkowe.

w poprzedniej kadencji Rady Miasta tak2e skladalam Interpelacjq w tej sprawie, niestety nie
udalo siq jej zrealizowad. Mam nadziejq, 2e tym razem jest taka moiliwl66, by wspom6c
modernizaciq istnieiqcej infrastruktury RoD w naszym mieicie.
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